
Protokół Nr XLVII/2013 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 19 grudnia 2013 r. 

 

XLVII Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 19 

grudnia 2013 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

Ad. 1  

Otwarcie XLVII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1330 Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

-     radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Miasta – Józef Blank, 

- Sekretarz Gminy Kurzętnik – Teresa Łątkowska, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego (lista - 

załącznik nr 3) 

- przedstawiciel mediów: Aleksandra Malinowska - Kurier Iławski. 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecna była Starosta Ewa Dembek, radna Danuta Mazurkiewicz i radny Adam 

Głowacki (aktualna liczba radnych wynosi 16). 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Tomasz Szczepański. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny 

Szczepański wyraził zgodę. 
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Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 12 radnych głosowało „za”, radny Szczepański 

wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

 Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad (załącznik nr 4).  

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 13 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie XLVII Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Powiatu. 
6. Sprawozdanie z prac Zarządu.   
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2014 – 2034: 
a) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej (Uchwała Nr RIO.IV-0120-375/2013) 
b) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2014 r.: 
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,  
b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej na 2014 r.(Uchwała Nr RIO.IV-0120-374/2013) 
c) odczytanie opinii Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku Starosty Nowomiejskiego, 
d) odczytanie opinii Komisji Budżetowej, 
e) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii komisji, 
f) podjęcie uchwały. 

10. Przerwa 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/270/2012 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2013-2037 oraz uchwał 
zmieniających: XXXV/276/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/290/2013 z dnia 21 lutego 
2013r., XXXVII/295/2013 z dnia 28.03.2013r.. XXXVIII/305/2013 z dnia 25.04.2013r., 
XXXIX/313/2013 z dnia 29.05.2013r. , XL/322/2013 z dnia 27.06.2013r., XLII/336/2013 z 
dnia 25.07.2013 r., XLIV/346/2013 z dnia 26.09.2013r. , XLV/351/2013 z dnia 24.10.2013 
r. , XLVI/356/2013 z dnia 27.11.2013 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
XXXIII/271/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w 
sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2013r. oraz uchwał zmieniających: 
XXXV/277/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/291/2013 z dnia 21 lutego 2013r., 
XXXVII/296/2013 z dnia 28.03.2013r., XXXVIII/306/2013 z dnia 25.04.2013r., 
XXXIX/314/2013 z dnia 29.05.2013r., XL/323/2013 z dnia 27.06.2013r., XLII/337/2013 z 



 3

dnia 25.07.2013 r. XLIV/347/2013 z dnia 26.09.2013r., XLV/352/2013 z dnia 24.10.2013 r., 
XLVI/357/2013 z dnia  
27.11.2013 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 
przechowywanie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego wprowadzenia jednomandatowych 
okręgów wyborczych do Sejmu RP. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Niepublicznemu 
Zakładowi Opieki Zdrowotnej- Ośrodek Terapii Uzależnień i Współuzależnienia. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia gospodarczego 
Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Powiatowej 
Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Gminnemu 
Samodzielnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Panu 
Andrzejowi Milewskiemu - Gabinet Fizjoterapii „REH - MED”. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani Marzenie 
Górnej i Pani Urszuli Moeller. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani Henryce 
Rożentalskiej- Prywatna Praktyka Stomatologiczno Ortodontyczna.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Niepublicznemu 
Zakładowi Opieki Zdrowotnej- Centrum Stomatologii. 

23. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
24. Sprawy różne. 
25. Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Powiatu  

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XLVI Sesji był radny Adam Głowacki. Radny 

jest dziś  nieobecny. Radny złożył stosowne oświadczenie (załącznik nr 5)  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XLVI/2013. Głosowało 13 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 20 listopada 

do 12  grudnia 2013 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 14, 19 i 27 listopada 2013r. 

(załącznik nr 6). 

Przewodnicząca poprosiła o krótkie uzupełnienie informacji. 

Wicestarosta poinformował, że z ważniejszych wydarzeń jakie miały miejsce poza pracami 

Zarządu należy wymienić: 
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- 27.11 – spotkanie podsumowujące realizację projektu „Od wsparcia do samodzielności”;  

- 28. 11 - mistrzostwa halowe w piłce nożnej dziewcząt szkół gimnazjalnych; 

- 3.12 – Wicestarosta wspólnie z Przewodnicząca Rady Powiatu i Skarbnikiem Powiatu 

uczestniczył w Forum Nowoczesnego Samorządu w  Warszawie;  

- 04.12 – posiedzenie Powiatowego Zespołu ds. Zarządzania Kryzysowego podczas którego 

dokonano m.in. oceny przygotowania służ  do sezonu zimowego; 

- 5.12 – prelekcja w Bibliotece Publicznej inaugurująca uroczystości upamiętniające wydarzenia 

które miały miejsce 7 grudnia tzw. „Czarnego Czwartku”; 

- 6.12 – Wicestarosta wspólnie z Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Romualdem Koszewskim 

odwiedzili dzieci w Domu Dziecka i dzieci przebywające na oddziale dziecięcym Szpitala 

Powiatowego i wręczyli słodkie upominki z okazji Mikołajek; 

- 7.12 – delegacja z powiatu uczestniczyła w uroczystościach wydarzeń z 7 grudnia 1939 r.; 

Powiatowy Konkurs Wiedzy o AIDS oraz Rejonową Olimpiadę Promocji Zdrowego Stylu Życia 

PCK; 

- 9.12 – uroczyste podsumowanie współzawodnictwa sportowego szkół podstawowych, 

gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych w Olsztynie – w klasyfikacji powiatów, powiat nowomiejski 

zajął 11 miejsce, gminy i poszczególne szkoły również zajmowały czołowe lokaty; Starostwo 

Powiatowe zostało również wyróżnione w kategorii „najlepsza impreza sportowa roku 2012/13” za 

inaugurację  szkolnego roku sportowego w Nowym Mieście Lubawskim; Wicestarosta podkreślił, 

że ten sukces nie byłby możliwy bez współpracy wszystkich samorządów, które uczestniczyły w 

realizacji imprezy, także finansowo; 

- 10.12 – uroczyste otwarcie Ośrodka Szkolenia Zawodowego OHP w Kurzętniku; otwarcie 

wystawy historycznej w galerii „Gruzownia”  pn. „Dziedzictwo kultury w byłych Prusach 

Zachodnich w rejonie ziemi lubawskiej”; 

- 11.12 – Konferencja w Olsztynie podsumowująca wdrażanie Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki na Warmii i Mazurach; 

- 12.12 – posiedzenie Powiatowej Rady Zatrudnienia; spotkanie wigilijne Komitetu Rozbudowy 

Szpitala;  

- 13.12 – spotkanie wigilijne Koła Polskiego Związku Niewidomych; uroczystość zakończenia 

inwestycji związanej z rozbudową Zespołu Szkół w Marzęcicach; 

- 15.12 – IV Jarmark Bożonarodzeniowy – impreza cieszyła się dużym zainteresowaniem, stoiska 

wystawiło 36 wystawców;  

- 16.12 – wigilia służb mundurowych – uczestniczył Naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego Kazimierz Grzonkowski; 
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- 18.12 – odbył się trzeci przetarg na sprzedaż budynku po szkole  w Czachówkach – niestety 

zakończył się wynikiem negatywnym; mistrzostwa w piłce nożnej dziewcząt na hali MOSiR-u; 

odbyły się spotkania wigilijne w gminie Grodziczno, w Oddziale Polskiego Związku Emerytów,  

Rencistów i Inwalidów oraz firmie „Szynaka”.  

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie pytań. 

Radni nie mieli pytań do sprawozdania. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła radnych o zgłaszanie pytań i wniosków. 

Radny Tomasz Szczepański powiedział, że 12 grudnia Zarząd Powiatu rozpatrywał wniosek gminy 

Grodziczno dotyczący ujęcia w planie modernizacji na rok 2014 przebudowy dalszego odcinka 

drogi Tuszewo – Truszczyny. Radny zapytał jaka była decyzja Zarządu. 

Radny Marek Ząbkiewicz powiedział, że p. Starosta przebywa na zwolnieniu chorobowym. Radny 

zapytał jakie są przewidywania, kiedy p. Starosta wróci do pracy. 

Wicestarosta poinformował, że na pytanie radnego udzieli odpowiedzi Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Ryszard Kłosowski. 

P. Kłosowski poinformował, że z uwagi na trudną sytuację finansową Zarząd zdecydował, że jeżeli 

sytuacja poprawi się i będzie dofinansowanie z gminy Grodziczno, to powiat przystąpi do 

kontynuacji odnowy drogi Świniarc – Zwiniarz. Plan finansowy robót ZDP na przyszły rok został 

na razie zawieszony. Są tylko środki na bieżące utrzymanie dróg i to okrojone.  

Przewodnicząca w odpowiedzi na pytanie radnego Ząbkiewicza poinformowała, że rozmawiała z p. 

Starostą. Każdy pracownik ma prawo chorować pół roku. Przewodnicząca wyraziła nadzieję, że p. 

Staroście uda się szybciej wrócić do pracy. Jednak nikt nie jest w stanie określić kiedy zakończy się 

leczenie. Pół roku może chorować, a zastępstwo sprawuje p. Wicestarosta. Przewodnicząca dodała, 

że p. Starosta wraca do zdrowia, miejmy nadzieję, że niebawem wesprze p. Wicestarostę w pracy.  

Wicestarosta dodał, że nie ma konkretnego terminu kiedy p. Starosta wróci do pracy. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś zapytania lub wnioski. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2014 – 2034: 

a) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej (Uchwała Nr RIO.IV-0120-375/2013) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały (załącznik nr 7).  
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Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska odczytała uchwałę RIO (załącznik nr 8) 

b) podjęcie uchwały 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu uchwały. Radni nie zgłosili 

pytań i uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/364/2013 (załącznik nr 9) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2014 r.: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały (załącznik nr 10).   

P. Skarbnik zwróciła uwagę, że kwota rezerwy na wydatki z zakresu zarządzania kryzysowego 

wynosi 61 200,00 zł.    

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań. 

b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej na 2014 r.(Uchwała Nr RIO.IV-0120-374/2013) 

P. Skarbnik odczytała uchwałę RIO (załącznik nr 11). 

c) odczytanie opinii Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku Starosty Nowomiejskiego 

Uchwałę (załącznik nr 12) odczytała p. Skarbnik 

d) odczytanie opinii Komisji Budżetowej 

Opinię komisji (załącznik nr 13) odczytał Przewodniczący Komisji Budżetowej Kazimierz 

Wiśniewski.  

Przewodnicząca powiedziała, że budżet jest bardzo oszczędny, ale RIO zaopiniowała go 

pozytywnie. Jeżeli uda się sprzedać mienie, byłby to budżet sukcesu.  

e) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii komisji 

Stanowisko (załącznik nr 14) przedstawił Wicestarosta Marcin Buliński.   

f) podjęcie uchwały 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają jakieś pytania. Radni nie zgłosili pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/365/2013 (załącznik nr 15) 

podjęto jednogłośnie. 

Przewodnicząca powiedziała, że budżet jest trudny, ale sukcesem jest, że udało się go uchwalić. 

Gdyby nie zapobiegliwość władz powiatu i Szpitala Powiatowego, udało się poprawić sytuację i 

pozyskać  dotację  na oddłużenie SP ZOZ. 

Przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy. 

Ad. 10 
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 Przerwa  

/przerwa/ 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Na sali obecnych było 11 radnych. Spóźnili się radni: Czajka i Ząbkiewicz. 

Po przerwie oprócz radnych, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, Radcy Prawnego obecni 

byli: redaktor „Kuriera Iławskiego” Aleksandra Malinowska, protokolant Anna Andrzejczak. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/270/2012 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2013-2037 oraz uchwał zmieniających: 

XXXV/276/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/290/2013 z dnia 21 lutego 2013r., 

XXXVII/295/2013 z dnia 28.03.2013r.. XXXVIII/305/2013 z dnia 25.04.2013r., 

XXXIX/313/2013 z dnia 29.05.2013r. , XL/322/2013 z dnia 27.06.2013r., XLII/336/2013 z dnia 

25.07.2013 r., XLIV/346/2013 z dnia 26.09.2013r., XLV/351/2013 z dnia 24.10.2013 r. , 

XLVI/356/2013 z dnia 27.11.2013 r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 11 radnych. Uchwałę nr XLVII/366/2013 (załącznik nr 16) 

podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad weszli radni: Czajka i Ząbkiewicz. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XXXIII/271/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27.12.2012 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2013r. oraz uchwał zmieniających: 

XXXV/277/2013 z dnia 24.01.2013r., XXXVI/291/2013 z dnia 21 lutego 2013r., 

XXXVII/296/2013 z dnia 28.03.2013r., XXXVIII/306/2013 z dnia 25.04.2013r., 

XXXIX/314/2013 z dnia 29.05.2013r., XL/323/2013 z dnia 27.06.2013r., XLII/337/2013 z dnia 

25.07.2013 r., XLIV/347/2013 z dnia 26.09.2013r., XLV/352/2013 z dnia 24.10.2013 r. ,  

XLVI/357/2013 z dnia 27.11.2013 r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/367/2013 (załącznik nr 17) 

podjęto jednogłośnie.  
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Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i 

ich przechowywanie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Poinformowała, że należy wykreślić zapis z ostatniego 

paragrafu mówiący o tym, że uchwała wchodzi  w życie z mocą obowiązującą od 01 stycznia 2013 

r. 

Wicestarosta poinformował, że rada powiatu musi corocznie ustalać stawki. Są to stawki 

maksymalne jakie dopuszcza ustawa. 

Przewodnicząca zapytała ile pojazdów rocznie trafia na parking. 

Wicestarosta odpowiedział, że w roku jest jedna, dwie sztuki. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania do uchwały.  

Radny Ząbkiewicz powiedział, że pojazdów nie jest dużo. Stawka powinna być wyższa przez 

pierwsze dni przechowywania pojazdu, a potem niższa jeżeli pojazd musiałby stać dłużej. Różne są 

sytuacje, właściciel pojazdu może przebywać np. w szpitalu. Czasami koszty przechowywania 

przewyższają wartość pojazdu. 

Wicestarosta odpowiedział, że zasady ustalania stawek określa ustawa, rada powiatu nie może 

ustalać swoich, odrębnych zasad. Raczej nie zdarza się, żeby koszty przechowywania jakiegoś 

pojazdu były horrendalnie wysokie.   

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Za uchwałą nr XLVII/368/2013 (załącznik nr 

18) głosowało 12 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu.   

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego wprowadzenia 

jednomandatowych okręgów wyborczych do Sejmu RP 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Wyjaśniła, że jest to inicjatywa Rady Powiatu w 

Częstochowie. Należy ją poprzeć, przy czym pobieżnie licząc, ilość mieszkańców powiatu nie jest 

wystarczająca i prawdopodobnie nasz powiat byłby przyłączony do innego.   

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. 

Radny Ząbkiewicz powiedział, że inicjatywy oddolne, obywatelskie są dobre, ale najczęściej nic z 

nich nie wynika. W Sejmie ten apel po prostu trafi „do kosza”, bo Sejm nie liczy się z wyborcami. 

Posłowie nie będą za jednomandatowymi okręgami, bo większość z nich nie weszłaby do Sejmu. 

Przewodnicząca powiedziała, że należy przynajmniej próbować. 
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Radny Czajka powiedział, że on jest za jednomandatowymi okręgami wyborczymi. Dobrze byłoby, 

żeby każdy powiat miał swojego przedstawiciela w Sejmie. Należałoby też pójść dalej i postulować 

o bezpośrednie wybory na starostę i marszałka województwa.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/369/2013 (załącznik nr 19) 

podjęto jednogłośnie.  

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej- Ośrodek Terapii Uzależnień i 

Współuzależnienia 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/370/2013 (załącznik nr 20) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia gospodarczego 

Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że chodzi o przedłużenie 

dotychczasowych umów. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/371/2013 (załącznik nr 21) 

podjęto jednogłośnie.  

Ad. 17 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Powiatowej 

Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/372/2013 (załącznik nr 22) 

podjęto jednogłośnie.  

Ad. 18 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Gminnemu 

Samodzielnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku  

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/373/2013 (załącznik nr 23) 

podjęto jednogłośnie.  

Ad. 19 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Panu 

Andrzejowi Milewskiemu - Gabinet Fizjoterapii „REH - MED”  

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/374/2013 (załącznik nr 24) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani 

Marzenie Górnej i Pani Urszuli Moeller 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/375/2013 (załącznik nr 25) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 21 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani 

Henryce Rożentalskiej- Prywatna Praktyka Stomatologiczno Ortodontyczna 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/376/2013 (załącznik nr 26) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 22 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej- Centrum Stomatologii 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLVII/377/2013 (załącznik nr 27) 

podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 23 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych  

Przewodnicząca poinformowała, że udzielono odpowiedzi na wnioski radnych.  

Ad. 24 

 Sprawy różne  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 25 

 Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XLVII Sesji Rady Powiatu.    

 

 Protokół sporządziła:                    Przewodnicząca Rady Powiatu 

             Anna Andrzejczak                                          Zofia Andrzejewska 

              


